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SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI PREZYDENTA MIASTA BIAŁA PODLASKA 

za okres od 11.04.2022 r. do 28.06.2022 r. 

 

 

11 kwietnia 

Podczas VII Europejskiego Kongresu Samorządów wziąłem udział  

w panelu pt. „Prawa samorządów i prawa człowieka w strefie nadgranicznej w czasie 

konfliktów i sytuacji kryzysowych”, podczas którego wymieniłem z innymi samorządowcami 

i przedstawicielami instytucji broniących praw człowieka swoje spostrzeżenia i wnioski na 

temat działalności samorządów w czasie kryzysu uchodźczego na granicy polsko-białoruskiej 

i organizacji pomocy osobom uchodzącym z Ukrainy po ataku Rosji na ich kraj.  

12 kwietnia 

Podpisałem z firmą Mars umowę na wykonanie parku przy ul. Wyzwolenia. Zamówienie jest 

realizowane ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach 

rewitalizacji.  

Oficjalnie otworzyliśmy piwnice mieszczące się pod budynkiem Urzędu Miasta po ich 

gruntownej przebudowie w ramach inwestycji „Przebudowa i remont piwnic wraz ze zmianą 

sposobu ich użytkowania”.  To projekt o wartości ponad 1 mln zł. Przeznaczone na niego 

środki w 94% pochodziły z funduszy Unii Europejskiej oraz Budżetu Państwa. Podczas 

uroczystego otwarcia zainaugurowaliśmy wystawę fotografii zmarłego w ubiegłym roku 

znanego i cenionego fotografa Adama Trochimiuka.  

13 kwietnia 

Otworzyłem rozgrywki rejonowe w koszykówce dziewcząt w ramach Igrzysk Dzieci,  

a następnie wręczyłem wraz z panią dyrektor ZSO nr 4 Aleksandrą Dopierałą medale 

zawodniczkom. 

14 kwietnia 

Wraz z kierownictwem Caritas Diecezji Siedleckiej, Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

i Centrum Integracji Społecznej, jak co roku przed świętami wielkanocnymi przekazaliśmy 

osobom potrzebującym pakiety żywnościowe.  

W tym dniu także podpisałem umowę z prezesem Przedsiębiorstwa Robót Drogowych panem 

Leszkiem Horegladem na wykonanie nakładki bitumiczną na ul. Brzeskiej. 

Uczestniczyłem również w spotkaniu online z Wojewodą Lubelskim panem Lechem 

Sprawką. Jego tematem był konflikt na Ukrainie i bieżące działania samorządu. 

20 kwietnia  

Ten dzień spędził ze mną pan Robert Gdela, który wylicytował w ramach 30. Finału Wielkiej 

Orkiestry Świątecznej Pomocy „Dzień w gabinecie prezydenta Białej Podlaskiej”. 
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Odwiedziliśmy stadion miejski, żeby ocenić postępy prac, zwiedziliśmy piwnice Urzędu 

Miasta oraz otworzyliśmy w hali sportowej IV LO im. Stanisława Staszica w Białej 

Podlaskiej finał wojewódzki rozgrywek piłki ręcznej chłopców w ramach Igrzysk Dzieci.  

Wziąłem także udział w II Sesji Młodzieżowej Rady Miasta.  

W tym dniu uczestniczyłem również w projekcji filmu „Nadzwyczajni” zorganizowanej przez 

Stowarzyszenie „Wspólny Świat w kinie Merkury w Białej Podlaskiej.  

21 kwietnia 

Wraz z moim zastępcą panem Maciejem Buczyńskim wziąłem udział  

w spotkaniu w Ministerstwie Infrastruktury-Departamencie Dróg Publicznych.  

22 kwietnia  

Wziąłem udział w otwarciu ścieżek edukacyjnych Wod-Kan oraz pracowni edukacyjnej 

„Kropla Wiedzy” w siedzibie Bialskich Wodociągów i Kanalizacji „WOD-KAN”. Pracownia 

ta stanowi część projektu „Bialskie Ścieżki Edukacyjne”, którego jestem inicjatorem.  

Podczas happeningu malowania przy ul. Okopowej antywojennego i symbolizującego nasze 

wsparcie dla walczącej Ukrainy muralu spotkałem się z jego pomysłodawcami – radnymi KO 

panem Robertem Woźniakiem i Rafałem Wlizło – oraz jego wykonawcami.  

23 kwietnia 

Odbyła się kolejna edycja wiosennej akcji sprzątania naszego miasta. Co roku jej celem jest 

nie tylko porządkowanie przestrzeni miejskiej, uwrażliwienie na konieczność dbałości  

o środowisko, ale także integracja mieszkańców Białej Podlaskiej. Była to także okazja do 

rozstrzygnięciu konkursu plastycznego zorganizowanego przez Fundację Kreacja Magia Rąk.  

24 kwietnia 

Razem z ok. 200 motocyklistami otworzyliśmy po raz 23. sezon, najpierw spotykając się  

na pl. Wolności, a następnie pokonując trasę do Serpelic, gdzie tradycyjnie odprawiana jest  

w tym dniu msza święta dla tego środowiska.  

25 kwietnia 

Wziąłem udział w posiłku świątecznym zorganizowanym przez Miejski Ośrodek Pomocy 

Społecznej dla osób, które musiały opuścić Ukrainę, uciekając przed wojną.  

Wraz z ks. Andrzejem Pugacewiczem i panią dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej Ewą Borkowską złożyliśmy życzenia i przekazaliśmy wyrazy wsparcia w imieniu 

bialskiej społeczności.  

26 kwietnia 

Spotkałem się z Zespołem ds. Orzekania o niepełnosprawności, by oficjalnie powitać nowo 

powołanych członków zespołu.  

W tym dniu uczestniczyłem też w konferencji Sekretarza Stanu MSWiA dotyczącej pomocy 

obywatelom Ukrainy.  
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27 kwietnia  

Wraz z pracownikami Bialskiego Centrum Kultury im. Bogusława Kaczyńskiego 

przekazałem dary dla uchodźców z Ukrainy zakupione ze zbiórek, które odbyły się podczas 

dwóch koncertów zorganizowanych przez BCK.  

W tym dniu spotkałem się z Krzysztofem Korwin-Piotrowskim, dyrektorem artystycznym 

Fundacji ORFEO im. Bogusława Kaczyńskiego. Spotkanie dotyczyło wspólnej organizacji 

kolejnego festiwalu im. Bogusława Kaczyńskiego.  

Następnie wziąłem udział w spotkaniu Rady ds. Rozwoju Gospodarczego.  

28 kwietnia  

Przekazaliśmy z prezesem miejskiej spółki MZK panem Krzysztofem Trochimiukiem dwa 

nowe autobusy marki Solaris, które zasiliły miejski tabor. Została także podpisana umowa na 

dostarczenie kolejnego pojazdu.  

Podczas spotkania w Oddziale Martyrologicznym  Muzeum Południowego Podlasia  

rozmawiałem z dyrektorem, panem Rafałem Izbickim, oraz z archeologiem muzeum, panem 

Mieczysławem Bienią, o możliwości rozwoju naszej instytucji kultury. 

W tym dniu wziąłem również udział w 40. Międzynarodowym Dniu Tańca, którego 

organizatorem był Narodowy Instytut Muzyki i Tańca. Na scenie swoje zdolności 

zaprezentowali: Zespół Pieśni i Tańca „Podlasiacy”, Dance Academy Studio Biała Podlaska, 

Grupa Taneczna „Expand”, grupa taneczna „Iskierki”, Zespół Tańca Współczesnego 

„Domino” oraz Zespół Tańca Współczesnego „Impuls”.  

29 kwietnia  

W tym dniu uczestniczyłem w pożegnaniu uczniów klas III szkół: I Liceum 

Ogólnokształcącego im. J. I. Kraszewskiego, II Liceum Ogólnokształcącego im. Emilii Plater, 

VI Liceum Ogólnokształcącego im. Stanisława Staszica oraz Technikum numer 1 Zespołu 

Szkół Zawodowych w Białej Podlaskiej.  

Wziąłem udział w otwarciu drugiej części turnieju naukowego z udziałem uczniów bialskich 

szkół podstawowych pt. „Zielono mi”, na którym uczniowie prezentowali swoje działania 

ekologiczne i społeczne.  

Podpisałem także umowę z firmą Transbet na wykonanie nakładki bitumicznej na Al. Jana 

Pawła II. 

Wziąłem również udział w sesji Rady Miasta dotyczącej zmiany uchwały w sprawie 

wieloletniego programu gospodarowania zasobem mieszkaniowym  miasta.  

Uczestniczyłem w spotkaniu Stowarzyszenia Koło Bialczan. 

Dzień zakończyłem finałem Międzynarodowego Dnia Tańca Flashmob zorganizowanym 

przez Szkołę Tańca Kontra na placu Wolności.  
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30 kwietnia 

Wziąłem udział w Międzynarodowym Dniu Jazzu, który odbył się w Amfiteatrze. W związku 

z 25-leciem Bialskopodlaskiego Stowarzyszenia Jazzowego wręczyłem jego prezesowi, panu 

Jarosławowi Michalukowi,  nagrodę jubileuszową.  

1 maja  

W 18. rocznicę przystąpienia Polski do Unii Europejskiego odbył się w naszym mieście,  

w założeniu Radziwiłłów, piknik „Kocham Cię, Europo”, który objąłem honorowym 

patronatem. 

3 maja  

Wraz z przedstawicielami władz państwowych i wojewódzkich, duchowieństwem, radnymi 

miejskimi, delegacjami spółek miejskich, instytucji oświatowych i kultury, stowarzyszeń  

i związków, uczniami, pocztami sztandarowymi oraz mieszkańcami naszego miasta wziąłem 

udział w uroczystościach 3 Maja, Święcie Konstytucji. W tym dniu złożyłem kwiaty przy 

tablicy znajdującej się na budynku I LO im. J. I. Kraszewskiego oraz uczestniczyłem we mszy 

św. odprawionej w kościele św. Antoniego w intencji Ojczyzny.  

6 maja  

Wziąłem udział w zorganizowanym w Urzędzie Miasta spotkaniu z młodzieżą dotyczącym 

zdrowego odżywiania pod hasłem „Lekkoatletyka dla każdego”.   

7 maja  

Udzieliłem ślubu w Urzędzie Stanu Cywilnego.  

8 maja  

W moim imieniu pan Wojciech Sosnowski, naczelnik Gabinetu Prezydenta wraz    

z przedstawicielami władz państwowych, samorządowych, rady miasta, służbami 

mundurowymi, przedstawicielami duchowieństwa, organizacji kombatanckich, stowarzyszeń, 

instytucji miejskich, placówek oświatowych, a przede wszystkim z mieszkańcami Białej 

Podlaskiej wziął udział w Miejskich obchodach Święta 34 Pułku Piechoty. Na placu Wolności 

odbył się z tej okazji Piknik Wojskowy z udziałem m.in. służb mundurowych, młodzieży  

z Akademickiego Liceum Ogólnokształcącego PSW w Białej Podlaskiej oraz uczniów klasy  

o profilu Służba Celno-Skarbowa w Janowie Podlaskim. Na niebie zobaczyliśmy pokaz 

Zespołu Akrobacyjnego "Orlik". Piknik był okazją do poznania nowoczesnego sprzętu 

Wojskowego Batalionu Zmechanizowanego.  

9 maja  

Spotkałem się Urzędzie Miasta z młodzieżą z Niemiec, która odbywała staż zawodowy  

w Cechu Rzemieślników.  

  

https://pl-pl.facebook.com/aloakademiabialska?__cft__%5b0%5d=AZWE2RZd3c7J_a9WJnP9tBxqHOhzXG-1bUsdSwiQIJHGGePWMRTxXxQK5Vh5cEFy1kMtPE4vnj_CZivgzWu1l5Djk00v_GbD7LFdcBZhgBtqUn26de0SvQWTHJzThVS0P3tKTF1o8be2f4VnB9IrI0RDn1hFeO0Op9EiTTxrqgh9bqFAMU1Q0djqTzh1i7Xn6BoEF9mQGFc0XSo6qgAq5Z1C&__tn__=-%5dK-R
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10 maja  

Wziąłem udział w konferencji online z Wojewodą Lubelskim panem Lechem Sprawką 

dotyczącej zakończenia finansowania z rezerwy ogólnej miejsc stałego zakwaterowania 

uchodźców i punktów recepcyjnych.  

Podpisałem umowę z firmą Transbet, reprezentowaną przez prezesa pana Mariana Wojtiuka, 

na wykonanie nakładki na Al. Jana Pawła II przejście aktywne.  

W tym dniu, razem z panem Tomaszem Buraczewskim, trenerem MKS Podlasie oraz panem 

prezesem Dariuszem Magierem, otworzyliśmy nowe sztuczne boisko oraz parking  

w kompleksie sportowym przy ulicy Zdanowskiego w Białej Podlaskiej, gdzie funkcjonuje 

Akademia Podlasie Biała Podlaska. Boisko ze sztuczną nawierzchnią ma wymiary 40×40 

metrów, zaś parking może pomieścić ponad 40 samochodów. Powstał, aby rozładować natłok 

aut na osiedlowych parkingach w okolicy kompleksu w czasie gdy odbywają się mecze  

i treningi. Inwestycje dopełniają nowe ciągi pieszo-jezdne oraz oświetlenie.  

11 maja  

Podpisałem umowę na nadzór na Armii Krajowej z panem Leszkiem Parchomiukiem. 

W tym dniu przekazałem symboliczny klucz do miasta studentom z bialskiej Akademii 

Wychowania Fizycznego rozpoczynającym Juwenalia. Klucz został przekazany po 

rywalizacji w przeciąganiu liny ekipy Urzędu Miasta z reprezentacją studentów.  

W tym dniu podpisałem również umowę z przedstawicielką firmy Kamidek, panią Grażyną 

Wawryniuk. Przedsiębiorstwo to wykona boiska przy ul. Akademickiej i Orzechowej.  

14 maja  

Wręczyłem medale z okazji 50-lecia pożycia małżeńskiego bialskim małżeństwom. 

Uroczystość zorganizowaliśmy w Urzędzie Miasta wraz z Urzędem Stanu Cywilnego.  

W tym dniu uczestniczyłem w otwarciu kompleksu sportowego przy osiedlu Na Skarpie – 

inwestycji zrealizowanej w ramach Budżetu Obywatelskiego. 

W związku z ogólnopolską akcją „Noc Muzeów” takie wydarzenie zorganizowało,  

jak co roku, także Muzeum Południowego Podlasia. Towarzyszyło mu otwarcie wystawy 

„Strumiłłowie u Radziwiłłów” prezentującej prace trzech pokoleń artystycznej rodziny. 

18 maja  

W tym dniu gościłem burmistrza Ołyki w Ukrainie, pana Aleksandra Prendetskyego. Nasz 

gość obejrzał wystawy poświęcone Radziwiłłom w Muzeum Południowego Podlasia oraz 

założenie po gruntownej rewitalizacji. Dobra ołyckie także były częścią majątku nieświeskiej 

linii, do którego należała Biała Podlaska.  
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19 maja 

Wziąłem udział w uroczystych obchodach Dnia Strażaka. Przekazaliśmy PSP samochód 

strażacki, na który z budżetu miasta przeznaczyliśmy 100 tys. zł.  

22 maja  

Wziąłem udział w pikniku profilaktycznym „Używki? Nie, dziękuję wybieram zdrowie” 

zorganizowanym przez Miejską Komisję Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, który 

odbył się na placu Wolności. Podczas pikniku podsumowaliśmy konkurs profilaktyczny.  

W tym dniu wziąłem również udział w 15. Biała Blues Festival, który odbył  

się w Amfiteatrze.  

23 maja  

Wraz ze społecznością Szkoły Podstawowej nr 3 świętowaliśmy Dzień Patrona, którym jest 

Maria Konopnicka. Podczas uroczystości odbyło się rozstrzygnięcie konkursów 

poświęconych  twórczości poetki.  

25 maja  

Wziąłem udział w podsumowaniu Powiatowego Przedszkolnego Przeglądu Teatralnego  

pt. „Puchatek”, który odbył się w Klubie Kultury „Eureka”.  

Podpisałem umowę z bialskim weterynarzem Łukaszem Góralem w ramach projektu budżetu 

obywatelskiego dotyczącego bezpłatnej sterylizacji psów i kotów.  

26 maja  

Wziąłem udział w wydarzeniu charytatywnym zorganizowanym przez grupę Arche – 

właściciela hotelu Zamek Janów Podlaski. Koncert Ewy Bem, który się tam odbył, połączony 

został ze spotkaniem przedstawicieli biznesu i aukcją obrazów autorstwa podopiecznych  

z niepełnosprawnościami, którymi opiekuje się Fundacja Leny Grochowskiej. Dochód  

ze sprzedaży został przekazany uchodźcom z Ukrainy, którzy w janowskim hotelu znaleźli 

schronienie przed wojną. 

27 maja  

Otworzyłem konferencję „Biała w chmurze”, która podsumowywała realizowany w bialskich 

placówkach oświatowych projekt podnoszący kompetencje technologiczno-informacyjne 

kadry nauczycielskiej w pracy z uczniami przy wsparciu Urzędu Miasta. 

Tego dnia także odsłoniliśmy na dworcu PKP tablicę upamiętniającą pobyt Czesława 

Niemena w Białej Podlaskiej. To inicjatywa bialskich seniorów z panem Mirosławem 

Radeckim na czele. Następnie wysłuchaliśmy koncertu piosenek Czesława Niemena. 

Ponadczasowe utwory legendy polskiej muzyki zaśpiewali Maciej Wróblewski oraz zespół 

wokalny Chwilka.  
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28 maja  

Udzieliłem ślubu w Urzędzie Stanu Cywilnego.  

Tego dnia odbył się koncert zapowiadający kolejną edycję Festiwalu im. Bogusława 

Kaczyńskiego. Zaprosiłem mieszkańców miasta na Galę Kiepurowską pt. ”Wielka Sława 

Bogusława”. Arie i duety miłosne przeniosła nas do muzycznego świata najpiękniejszych 

utworów operowych i operetkowych.  

Dyrektorem artystycznym wydarzenia był Krzysztof Korwin-Piotrowski z Fundacji Orfeo,  

z którą współorganizujemy wydarzenia związane z Bogusławem Kaczyńskim. Wydarzenie 

było okazją do wręczenia nagród w plebiscycie "Nasz Autorytet 2021" organizowanym przez 

Tygodnik "Podlasianin". Plebiscyt jest objęty moim honorowym patronatem. 

29 maja  

Uczestniczyłem w spotkaniu integracyjnym "2 Żywioły" z okazji obchodów Dnia 

Rodzicielstwa Zastępczego. 

W ramach promocji Festiwalu im. Bogusława Kaczyńskiego, na zaproszenie Krzysztofa 

Korwin-Piotrowskiego, wziąłem udział w koncercie artystów Fundacji Orfeo, który miał 

miejsce w warszawskim kościele Środowisk Twórczych. 

Tego dnia pierwszym koncertem rozpoczęliśmy także III Festiwal Muzyki Organowej  

i Kameralnej w Białej Podlaskiej. Jego dyrektorem artystycznym jest dr Mateusz Rzewuski. 

Festiwal w moim imieniu otworzyła rzecznik prasowa Urzędu Miasta, pani Gabriela  

Kuc-Stefaniuk. 

31 maja  

Wziąłem udział w Dniu Dziecka zorganizowanym przez zespół żłobka miejskiego przy  

ul. Janowskiej, a następnie w festynie Zespołu Szkół Specjalnych. 

Tego dnia także odbył się III etap turnieju bialskich szkół – wydarzenia, które 

zorganizowałem, by integrować miejskie środowiska szkolne, promować zdrową rywalizację 

w różnych dziedzinach: m. in. w sporcie, ekologii, wiedzy o społeczeństwie. 

Koordynatorkami turnieju są panie dyrektor: Aleksandra Dopierała (ZSO nr 4) i Violetta 

Chmielewska (SP nr 5). 

1 czerwca 

Rajdem rowerowym ścieżkami rowerowymi naszego miasta wraz z liczną grupą 

mieszkańców i zaprzyjaźnionych miłośników jednośladów zainaugurowaliśmy zmagania  

o puchar Rowerowej Stolicy Polski.  

2 czerwca 

Na zaproszenie pana marszałka prof. Tomasza Grodzkiego uczestniczyłem w konferencji 

„Porozumienie na rzecz historii wolności”, która odbyła się w Senacie i zgromadziła 

samorządowców z całego kraju, historyków, byłych polityków, osoby zasłużone dla Polski. 

Tematem konferencji było znaczenie dbałości o prawdę historyczną i o jej przekaz. 
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3 czerwca 

Podpisałem umowę  na budowę ul. Pileckiego z prezesem firmy Budomex,  

panem Eugeniuszem Izdebskim. 

4 czerwca 

Wraz z liczną widownią podziwialiśmy pokazy tańców narodowych w amfiteatrze. Miejskie 

Prezentacje Taneczne organizowane są co roku przez Szkołę Podstawową nr 5. Wręczyłem 

wraz z panią dyrektor Violettą Chmielewską dyplomy uczestnikom. 

Na terenie założenia Radziwiłłów odbyło się święto kolorów Holi oraz kolejna edycja 

Europejskiego Festiwalu Tradycyjnych Zabaw i Gier, który od 3 lat organizujemy z Bialską 

filią Akademii Wychowania Fizycznego.  

Po raz 38. odbył się Festiwal Piosenki Dziecięcej „Piastuś”. Po wysłuchaniu wykonań 

młodych artystów wręczyliśmy im nagrody. Wydarzenia te rozpoczęły nasze Dni Miasta.  

5 czerwca 

W zespole pałacowo-parkowym Radziwiłłów odbył się rodzinny piknik z okazji Dnia 

Dziecka.  

Tego dnia finałem święta miasta były koncerty bialskiego zespołu Takatu oraz gwiazd 

ogólnopolskich: Baranowskiego i Wilków, które zgromadziły ok. 5-tysięczną publiczność. 

Wręczyłem także Bialską Nagrodę Kultury pierwszego stopnia im. Anny z Sanguszków 

Radziwiłłowej pani Małgorzacie Rafał, kierownik Centrum Informacji Turystycznej, 

propagatorce wiedzy o mieście, promotorce Białej Podlaskiej, organizatorce wielu wydarzeń 

kulturalnych w naszym mieście.  

6 czerwca 

Wraz ze społecznością Szkoły Podstawowej nr 5 celebrowaliśmy Dzień Patrona Szkoły – 

Jana Kochanowskiego, a następnie wraz z panią dyrektor Violettą Chmielewską, panią 

dziekan dr Anną Bodasińską z bialskiej filii AWF oraz naczelnikiem Wydziału Edukacji, 

Kultury i Sportu dr. Stanisławem Romanowskim otworzyliśmy wielofunkcyjne boisko –  

na ten obiekt o powierzchni 1500 m2 przeznaczyliśmy z budżetu miasta 620 tys. zł. 

W tym dniu także uczestniczyłem w posiedzeniu Rady Społecznej Wojewódzkiego Szpitala 

Specjalistycznego, podczas której głosowana była kwestia nagrody dla dyrektora Adama 

Chodzińskiego.  

Zamknęliśmy dzień rajdem rowerowym, zorganizowanym przez jedną z wielu grup aktywnie 

uczestniczących w rywalizacji o puchar Rowerowej Stolicy Polski – TKKF Krzna.  

7 czerwca 

W ramach rozpoczynającego się święta studentów Akademii Bialskiej przekazałem ich 

przedstawicielom symboliczne klucze do miasta. Na uroczystym otwarciu Juwenaliów 

reprezentował mnie mój zastępca pan Maciej Buczyński.  
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8 czerwca 

Podczas święta patrona Szkoły Podstawowej nr 9 – św. Królowej Jadwigi odsłoniliśmy wraz 

z dyrekcją, przedstawicielami grona pedagogicznego, społeczności szkolnej mural 

przedstawiający scenę z życia władczyni.  

Tego dnia także zaprezentowaliśmy wraz z panią Magdaleną Adamską i członkami fundacji 

„Kurs na Miłość” założenia, cele i dotychczas osiągnięte efekty działania projektu  

„Mama w potrzebie” wspierającego kobiety w sytuacjach wymagających wsparcia. W ten 

projekt objęty moim honorowym patronatem zaangażowane są również miejskie instytucje 

pomocowe.  

9 czerwca 

Wraz z panem prof. Hubertem Makarukiem Dziekanem Wydziału Wychowania Fizycznego  

i Zdrowia filii AWF i panią dziekan dr Anną Bodasińską otworzyliśmy sportowa imprezę 

Olimpiada Przedszkolaka dla najmłodszych, współorganizowaną przez Urząd Miasta i filię 

Akademii Wychowania Fizycznego z inicjatywy pana dr. Krzysztofa Piecha.  

Podczas uroczystej mszy świętej w bialskim Sanktuarium Miłosierdzia Bożego złożyłem 

życzenia z okazji Diamentowego Jubileuszu Kapłaństwa ks. prałatowi Mieczysławowi 

Lipniackiemu.  

10 czerwca 

Udzieliłem ślubu w Urzędzie Stanu Cywilnego. 

W tym dniu także otworzyłem Park Sztuki – organizowaną co roku przez Bialskie Centrum 

Kultury im. B. Kaczyńskiego i Galerię Podlaską, imprezę plenerową promującą 

wszechstronne i interdyscyplinarne działania artystyczne, objętą moim honorowym 

patronatem.  

11 czerwca 

Wśród imprez sportowych, które odbyły się w ten weekend, w ramach rywalizacji o puchar 

Rowerowej Stolicy Polski były: rajd nauczycieli, harcerska gra miejska, rajd Akademii 

Bialskiej oraz rajd TKKF Krzna.  

12 czerwca 

Po raz 11. Klub Biegacza Biała Biega zorganizował popularną, promującą aktywność 

fizyczną, integracyjną, łączącą pokolenia imprezę sportową, której jestem 

współorganizatorem. Wraz z uczestnikami przebiegłem ze swoją rodziną na dystansie 5 km. 

W tym roku do imprezy biegowej włączyliśmy jazdę rowerami w ramach rywalizacji o tytuł 

Rowerowej Stolicy Polski. Następnie wręczyłem puchary zwycięzcom wyścigów.  

Również w tym dniu wraz z mistrzem olimpijskim i prezesem Polskiego Związku 

Gimnastycznego panem Leszkiem Blanikiem oraz: dyrektorem Departamentu Sportu  

i Turystyki panem Arturem Domańskim, wiceprezesem Polskiego Związku Gimnastycznego 

panem Markiem Starczyńskim i prezesem KS AZS-AWF Biała Podlaska panem Mariuszem 
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Lichotą udekorowaliśmy medalami uczestników Mistrzostw Polski Seniorów w skokach  

na trampolinie, na ścieżce i podwójnej mini trampolinie, organizowanych przez bialską filię 

Akademii Wychowania Fizycznego pod moim honorowym patronatem.  

13 czerwca 

Razem z koordynatorem ds. dostępności i osób z niepełnosprawnościami panem Pawłem 

Iwaniukiem oraz posłem Riadem Haidarem podczas konferencji prasowej poinformowaliśmy 

o przyłączeniu się do akcji zbierania podpisów pod obywatelskim projektem ustawy  

o zmianie ustawy o rencie socjalnej przygotowanym przez Klub Koalicji Obywatelskiej.   

14 czerwca 

Uczestniczyłem w obradach Kapituły Bialskopodlaskiej Izby Gospodarczej dotyczących 

nominacji do corocznie przyznawanej przez Izbę nagrody biznesowej.  

Następnie otworzyłem wraz z panią prezes Annę Chwałek festiwal „Słońce w każdym” – 

wydarzenie upowszechniające wiedzę o niepełnosprawnościach i integracyjne organizowane 

przez Stowarzyszenie Wspólny Świat dzięki środkom finansowym przekazanym przez Urząd 

Miasta.  

15 czerwca 

Podczas uroczystości zorganizowanej przez zarząd miejskiej spółki WOD-KAN wraz z moim 

zastępcą, panem Maciejem Buczyńskim, złożyliśmy podziękowania i gratulacje odchodzącym 

na emeryturę pracownikom spółki, wśród nich panu Zygmuntowi Królowi, wieloletniemu 

prezesowi Bialskich Wodociągów i Kanalizacji.  

18 czerwca 

Wraz z prawie 200 – osobową grupą rowerzystów pokonaliśmy niemal 12,5 tys. km podczas 

tradycyjnego Rajdu Rowerowego im. J. I. Kraszewskiego na 62 – kilometrowej trasie z Białej 

Podlaskiej do Romanowa zorganizowanego razem z Centrum Informacji Turystycznej  

i Bialskim Centrum Kultury.  

20 czerwca 

Razem z panem prof. Hubertem Makarukiem Dziekanem Wydziału Wychowania Fizycznego 

i Zdrowia filii AWF oraz panią dziekan dr Anną Bodasińską otworzyliśmy zorganizowane 

wspólnie przez miasto i uczelnię Igrzyska dla uczniów najmłodszych klas bialskich szkół 

podstawowych, w których wzięło udział kilkuset uczniów.  

Z okazji 15-lecia działalności artystycznej pani Doroty Kowalczyk, założycielki Szkoły Tańca 

Kontra, oraz jubileuszu samej szkoły wręczyłem podczas zorganizowanej z tej okazji gali 

Bialską Nagrodę Kultury pierwszego stopnia im. Anny z Sanguszków Radziwiłłowej. 
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21 czerwca 

Podczas uroczystości zorganizowanej w Zespole Szkół Ogólnokształcących nr 2, wręczyłem 

Złote i Diamentowe Pióra uczniom, którzy osiągnęli  najlepsze wyniki w roku szkolnym 

2021/2022.  

22 czerwca 

Uczestniczyłem w integracyjnym spotkaniu z osobami, które uciekając z Ukrainy przed 

wojną znalazły schronienie w Białej Podlaskiej. Zorganizował je Miejski Ośrodek Pomocy 

Społecznej.  

W ramach rywalizacji o puchar Rowerowej Stolicy Polski uczestniczyliśmy  

w zorganizowanym wspólnie z Akademią Wychowania Fizycznego Sebring Bike Ride.  

W tym wyścigu wokół hali widowisko-sportowej AWF przy ul. Marusarza 8 przez 6 godzin 

wykonaliśmy 2201 km.  

24 czerwca 

W związku z zakończeniem roku szkolnego wziąłem udział w uroczystościach w: Zespole 

Szkół Specjalnych, II Liceum Ogólnokształcącym im. E. Plater, Szkole Podstawowej nr 6  

i Szkole Podstawowej nr 2.  

25 czerwca 

Wystartowaliśmy z grupą rowerową działającą przy parafii NNMP z pielgrzymką rowerową 

nad morze. To kolejne wydarzenie włączające się w integrującą społeczność rywalizację  

o miano Rowerowej Stolicy Polski.  

Uczestniczyłem także w święcie zaprzyjaźnionej gminy Terespol, obchodzącej jubileusz  

30-lecia. Z rąk pana wójta Krzysztofa Iwaniuka odebrałem podziękowania za współpracę 

pomiędzy naszymi samorządami i przekazałem życzenia kolejnych lat dobrego i owocnego 

współdziałania społeczności terespolskiej na rzecz jej małej ojczyzny.  

26 czerwca 

Uczestniczyłem w kolejnym z wydarzeń z kalendarza rywalizacji o puchar Rowerowej 

Stolicy Polski – rajdzie strażackim zorganizowanym przez OSP ze Sławacinka Starego, 

objętym moim honorowym patronatem, w którym wzięło udział ponad 200 rowerzystów. 

27 czerwca 

Na Bialskim Kongresie Przedsiębiorczości zorganizowanym przez Bialskopodlaską Izbę 

Gospodarczą podczas jednego z paneli dyskusyjnych przedstawiłem działania naszego 

samorządu zmierzające do rozwoju przedsiębiorczości w Białej Podlaskiej.  
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Wraz z prezesem BPIG panem Jarosławem Łepeckim i przedstawicielami kapituły 

wręczyliśmy także nagrody w X edycji corocznego konkursy Izby w kategoriach: Udany 

Start, Innowacyjna Firma, Lider Przedsiębiorczości i Przedsiębiorca Roku.  

 

 

 

Prezydent Miasta Biała Podlaska 

                            /-/ 

                   Michał Litwiniuk 

 


